
AMPA Col·legi Camí

Acta de l'Assemblea General Extraordinària

Data: 13 de març de 2024
Hora: 18:30h - 20:15h
Lloc: Col·legi Camí (c/ La Jota 72)

Assistents:

- Eva Torrente - Presidenta
- Miquel Muntaner - Tresoreria.
- Núria Garrido - Secretaria.
- Eva Soto - Comunicació.
- Maite Matías - Festes i tallers.
- Elena – Festes i tallers.

Ordre del dia:

1. Obertura de l’Assemblea.

2. Situació actual piscina.

3. Nomenament de càrrecs.

4. Temes pendents assemblea ordinària.

5. Precs i preguntes.

6. Tancament de l’Assemblea.



1. Obertura de l'Assemblea:

La Presidenta de l’AMPA inicia l’Assemblea General i dona la benvinguda a totes les
famílies assistents. Es realitza la presentació de l’actual Junta Directiva de l’Ampa i es fa
un repàs de les activitats realitzades durant l’any, l’evolució de l’Entitat en els últims anys
a nivell d’ingressos i algunes problemàtiques actuals. S’aprofita per posar en coneixement
dels assistents que actualment es troba vacant el càrrec de vicepresident, per si alguna de
les persones volgués assumir-lo.
S’informa de que en les properes Assemblees es posarà en marxa el mecanisme per
canviar la denominació de l’Entitat d’AMPA a AFA.
S’expliquen les diferents iniciatives per donar valor als socis que es volen dur a terme:
descompte de llibres, Orla gratuïta, tallers exclusius (com el de sexualitat d’aquest any),
quota de piscina amb descompte,...

2. Situació actual piscina:

Es posa en coneixement de l’Assemblea l’augment de la morositat, que en bona part es
genera per l’arribada de nous alumnes que gaudeixen de “beques” d’estudis i el fet que
l’AMPA gestioni la piscina provoca un impacte important en el resultat de l’exercici, essent
la previsió d’una pèrdua de 3.000 euros al tancament de l’any per aquesta activitat. L’Eva i
el Miquel expliquen que aquesta situació resulta insostenible, es va traslladar a l’escola en
busca d’una solució, i que la proposta de l’escola ha estat la d’aportar 3.000 euros i el
compromís de fer la piscina voluntària per l’any següent. Es posa a debat aquesta
proposta, indicant que l’altra opció és directament deixar de gestionat la piscina.
Les aportacions de les diferents famílies han estat les següents:

- Dubte sobre la legalitat d’aquesta mesura.

- La mesura pot ésser econòmicament viable, però èticament reprovable al discriminar
infants.

- Al Magnòlia ja es donava una situació en línia a aquesta proposta.

- Potser s’hauria de fer una enquesta per veure’n l’impacte, però es considera que les
famílies no assistents no han demostrat prou interès.

Se sotmet a votació la proposta feta pel col·legi Camí i la majoria dels assistents (20)
voten a favor.

3. Nomenament de càrrecs:

En diverses ocasions s’ha posat a disposició dels assistents el càrrec de Vicepresidència,
sense que ningú hagi volgut ocupar-lo. Donat que l’anterior Vicepresident ja no té infants a
l’escola i per tant es presenta incompatibilitat, el càrrec queda vacant.



4. Temes pendents Assemblea Ordinària:

L’Eva dona pas al Miquel perquè faci comentaris sobre la previsió de tancament de l’any.
El Miquel exposa la previsió, la qual s’adjunta:

S’explica que aquest any es vol arribar al final de l’exercici amb un resultat equilibrat, i que
s’ha fet un gran esforç en reduir el cost dels tallers. A més, s’ha aconseguit que part
d’aquests tallers els acabi pagant l’escola per compensar saldo pendent de cobrar i això ha
permès arribar al moment actual amb una previsió de 6.700 euros a repartir entre la sortida sorpresa
i l’aportació a 4t d’ESO pel viatge de final de curs.

S’explica que aquesta aportació ha estat tradicionalment de 1.800 euros, i que en part
serveix perquè els alumnes el facin créixer finançant iniciatives pròpies. També s’explica que
hi ha hagut anys que aquest import, o inclús un import superior, s’ha exigit sense tenir en
compte aquesta vessant d’educació financera (no ha estat el cas d’aquest any) i que donada



la situació actual d’ingressos de l’Entitat la Junta Directiva considera que l’aportació de
1.800 euros descompensa en excés el pressupost, ja que a més redueix directament el
pressupost per a realitzar la sortida sorpresa de la resta de l’alumnat.



La proposta per aquest any ha estat la de fer una aportació de 1.000 euros, pensant en que
en propers anys se seguirà veient reduïda.

Se sotmet a votació i no es presenten vots en contra de fer aquesta aportació.

5. Precs i preguntes:

Amparty: Tot i que a l’Assemblea Ordinària el sentit dels assistents era que l’Amparty no
tenia l’acceptació entre els infants suficient com per justificar la seva reedició, en aquesta
Assemblea Extraordinària el sentit ha estat el contrari, pel que l’Eva indica que s’estudiarà la
proposta. Una família proposa el cobrament d’entrada.

6. Tancament de l’Assemblea:

Un cop fetes les votacions, es dóna per finalitzada l’Assemblea General Extraordinària.

Junta Directiva AMPA Camí


